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1 Mötets Öppnande. 

Hans-Erik hälsar samtliga välkommen. 

 

2 Val av justeringsperson 

Andreas Lind 

 

3 Dagordning 

Fastställdes  



 

4 Föregående protokoll 

Karin och Janet skriver tillsammans protokoll från respektive 

minnesanteckningar och skickar ut det senare till skyddskommittén.  

 

5 Rapport Huvudskyddsombuden 

 

Campus Östersund 

En vindtunnel ska byggas i Q-huset och Jokka informerar han blivit inbjuden 

och medverkar i projektet. Jokka medverkar även vid byggnaden av labbet.  

Det har startats skyddsronder och HSO medverkar vid dessa. Vid en 

skyddsrond upptäcks kemikalier som var oskyddade. Dessa har nu tagits 

hand om och förvaras väl enligt föreskrift. Ska utses en kemikalieansvarig i 

Östersund.  

De tillbud som har rapporterats gäller inbrott och ett antal halkolyckor.  

 

Campus Härnösand 

Janet informerar om att det ska genomföras skyddsronder.  Har gjorts på 

UTV. Rörigt på rummen. Talat med CAMP om detta.  

Fråga reses om vem är chef för skyddsombudet i H-sand? Lennart går som 

representant för AG vid skyddsronder vid förvaltningen.  

Diskussion om hur information och synpunkter återförs till övriga chefer via 

FLG. Janet föredrar att chefen för verksamheten även medverkar vid 

skyddsronder. Denna fråga förs till nästa möte med FLG. 

 

Rapporterar att många är trötta på UTV. Mycket rör IT som upplevs som 

problematisk. Skyddskommittén för frågan till Yasmine och RLG. 

Avrapporterar att från biblioteket är det lugnt.  

 

Eventet rörande lokaliseringen var inte välbesökt.  

Från förvaltningen rapporteras att personalen är positiva inför flytten.  

 

Medarbetarna önskar mer information. LSG kommer att ta upp frågan om 

information från avdelningscheferna. 

 

Det råder oklarheter kring LSG, hur det fungerar samverkansprocessen? 

Detta ska belysas i Yasmines utredning. 

 

Vad händer med BAM utbildningen? Organiseras via extern part.  

 

Till sist önskar HSO en mapp med viktig information som samtliga 

ledamöter i skyddskommittén har tillgång till. 

  



 

Campus Sundsvall 

HSO rapporterar att det råder har dålig arbetsmiljö bland medarbetarna vid 

Kriminologprogrammet. Det är hög arbetsbelastning och stor omsättning av 

personal.  Den 5 – 6 mars kommer programansvarig, avdelningschef Pär 

Olausson och Karin Selling träffa samtliga medarbetare för att diskutera 

situationen.  

Rapporteras att vatten kommer in i R-huset. Vidare så verkar golvmattor i R-

huset ge besvär. 

Rapporteras problem med kyla i många lokaler.  

 

Rutiner med belysning/byte lampor bör utformas.  

 

Parkeringar har dålig belysning.  

 

PALASSO ska ersättas och det kommer att formas referensgrupper. 

Personalen undrar om Hjärt- och lungräddning, hur är rutinerna?  

Bibliotekspersonalen undrar ifall de kommer att bli inbjudna till möten 

angående lokaler.  

Nytt telefonisystem efter det att avtalet med Telia upphört. Det kommer att 

genomföras en behovsanalys innan upphandling sker om nytt system.  

 

Referensgrupp för servicecenter, vad har hänt? Innväntar utredning om 

förvaltning. Servicecenter light tickar på. 

 

Det är mycket trafik inne på Campus. Framför allt Taxi.  

Skyddsronder är på gång vilket är positivt.  

Hus I har installerat luftrenare.  

 

6 Miljöpolicy 

Anna Longueville redovisar förslag till revidering av Mittuniversitetets 

Miljöpolicy. Styrs av förordningen. Störst miljöpåverkan vid undervisning, 

forskning och lokaler. Avyttring av datorer ska kollas. Miljömålen bygger på 

vad som måste göras och vad bör vi göra. Innehåller även en handlingsplan 

med åtgärder och ansvariga. Pekar även på uppföljning varje år. 

Skyddskommittén tycker detta är mycket bra, men arbetet med Miljöpolicyn 

bör integreras i skyddsarbetet. Ska även diskuteras i utbildningen för LSG. 

Anna tar med sig synpunkterna. 

 

7 Medarbetarenkät 

Gertrud Olauzon redogör för arbetet med medarbetarenkät. Utgår från 

tidigare enkät och de rekommendationer som gavs då. Enkäten ska 

genomföras 2014 och PER har ett uppdrag i sin VP att utveckla verktyg för 



medarbetarenkäten. Gertrud ansvarar för utformningen av enkäten. Hon 

föreslår att av avropa enkäten.  

Skyddskommittén utser en arbetsgrupp för arbetet med medarbetarenkäten 

som består av 1 handläggare PER. Lollo, Janet, Ummis och Gertrud.  

 

8 Samverkansavtalet 

Yasmine informerar om uppdraget att följa upp samverkansavtalet.  

Uppdraget ska även fånga upp arbetsmiljön. Arbetet ska genomföras 

tillsammans med fack och HSO.  Frågor om tid och lika villkor nämns som 

viktiga och bör inkluderas i arbetet.  Förvaltningens skyddsronder/LSG bör 

även inkluderas. Även arbetet med miljöpolicy. Skyddskommittén är positiv 

till denna uppföljning. 

 

9 Lokaler/Omställningsarbetet.  

Mycket oro inför flytten bland annat ifall Mitthem kommer att kunna 

erbjuda bostäder till studenter.  Enligt rapport från Mitthem kommer detta 

inte att bli ett bekymmer. Det kommer att utvecklas en databas över lediga 

lägenheter. ST yrkar på att detta informeras till medarbetare och studenter. 

Göran Bostedt kommer att kontakta Mitthem. Frågan förs även med Kicki 

Strand/kommunikationsavdelningen så att kommunikationen och 

informationen kan samordnas med Mitthem rörande studentbostäder. Karin 

informerar Kicki detta.  

 

Det arbetas med ett sambandsschema som bland annat omfattar 

inplaceringar i Sundsvall. Totalt kommer det behövas cirka 10 000kvm 

lokalyta i Sundsvall. 

Ett första förslag kommer att presenteras till lokalplacering på campus 

Sundsvall. Detta är ett första pussel. 

AG informerar om att samma standard på lokalerna kommer att bibehållas 

som den som finns idag på campus Härnösand.  Ledningen har även arbetet 

med att se över lokalbehovet hos övrig verksamhet vid Campus Sundsvall. 

Förvaltningen kommer att omlokaliseras. Poängterar att processen med nya 

lokaler ska skötas på ett professionellt sätt.  

 

10 Säkerhet 

Det gamla passagesystemet håller på att rulla ut i Sundsvall. Arbetet med att 

införa det nya systemet går mycket bra. 

 

Det har varit nio stölder i Östersund.  Totalt är det 16 avvikelser i år.  

 

Trygghetslarm kommer att införas under våren till personalen som behöver. 

 

 

 



11 Övriga frågor 

Tillgänglighet MOODLE. Frågan restes av HSO. Enligt ansvarig vid LRC är 

detta en fråga som kommer att diskuteras drivas av LRC då de är 

systemansvarig. 

E-post frågan tas till IT-avdelningen, Anders Hallberg.  

Fråga från HSO angående automatisk information om förändringar i schema 

till lärare. Schemasystemet kan inte hantera detta utan det är läraren som 

måste informerar kollegor om förändringar i scheman. 

       12       Avslutning 

Nästa möte med skyddskommittén sker den 15 april, klockan 09.00 – 12.00, 

campus Sundsvall. 
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